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007.0070.8.2016 

Protokół z posiedzenia 

 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 14 czerwca 2016 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu 

14 czerwca 2016 r. o godzinie 19:30 w siedzibie TD UJ.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Członkowie Rady: 

Natalia Czyżowska 

Rafał Damaziak 

Anna Duda 

Marta Hoffmann 

Katarzyna Konik 

Michał Olszowski – Prezes TD UJ 

Magdalena Olbert 

Krzysztof Tlałka 

Michał Walczak 

Paweł Sendyka  

 

Komisja Rewizyjna: 

Ewelina Lelito 

Dominika Ciaranek 

Magdalena Król  

 

Zaproszeni goście: 

Dominik Hodurek – Przewodniczący Komisji ds. Pomocy Materialnej;  
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Anna Nawalana – doktorantka UJ CM; 

Konrad Kulikowski – doktorant na Wydziale Filozoficznym UJ.  

 

Porządek spotkania:  

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Modyfikacja progu uprawnionych do pobierania stypendium dla najlepszych 

doktorantów z Funduszu Pomocy Materialnej (ref. Dominik Hodurek); 

3. Zatwierdzenie rekomendacji podziału środków w 3 edycji Konkursu na Dofinansowanie 

Działalności Doktorantów (ref. Rafał Damaziak); 

4. Stan aktualizacji spisu przedstawicieli w Radach Instytutów i Wydziałów UJ (ref. 

Damaziak); 

5. Powołanie Zespołu ds. Badania Opinii i Postaw Doktorantów oraz Przewodniczącego 

(ref. Rafał Damaziak); 

6. Wybór przedstawiciela do Rady Instytutu Pielęgniarstwa i Położnictwa UJ CM - 

kandydatka Anna Nawalana (ref. Magdalena Olbert); 

7. Stanowisko TD UJ w związku z pytaniami administracji UJ o wolę TD UJ utworzenia 

Domu Doktoranta (ref. Krzysztof Tlałka); 

8. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady (ref. Rafał Damaziak); 

9. Negocjacje dot. karnetów sportowych dla TD UJ (ref. Michał Walczak); 

10. Wniosek o wydzielenie Zespołu ds. Kultury i Zespołu ds. Promocji w ramach Komisji 

Kultury i Promocji TD UJ (ref. Marta Hoffmann); 

11. Sprawy bieżące i wolne wnioski; 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 

19:31 – Michał Olszowski otworzył posiedzenie Rady TD UJ.  

 

Punkt 2 

Modyfikacja progu uprawnionych do pobierania stypendium dla najlepszych doktorantów 

z Funduszu Pomocy Materialnej (ref. Dominik Hodurek) 
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Dominik Hodurek poinformował Radnych, iż JM Rektor UJ nie przychyla się do rekomendacji 

Rady TD UJ w sprawie utrzymania 15-sto procentowego progu doktorantów uprawnionych do 

otrzymywania Stypendium Rektora UJ dla najlepszych doktorantów w roku akademickim 

2016/2017. JM Rektor UJ chce pozostawić próg 10-cio procentowy i tym samym wyższe kwoty 

stypendium. Przy 10-cio procentowym progu wysokość stypendium będzie wynosiła ok. 500zł. 

Planowane jest obniżenie wysokości stypendium socjalnego celem zwiększenia Stypendium 

Rektora UJ dla najlepszych doktorantów. 

 

Michał Olszowski stwierdził, że sprawa jest przesadzona. 

 

Punkt 7 

Stanowisko TD UJ w związku z pytaniami administracji UJ o wolę TD UJ utworzenia 

Domu Doktoranta (ref. Krzysztof Tlałka) 

 

Michał Olszowski przypomniał Radnym, iż jest prowadzona przez TD UJ wieloletnia polityka 

utworzenia Domu Doktoranta z bloku B Domu Studenckiego Bydgoska. Michał zaznaczył, że im 

bliżej momentu utworzenia Domu Doktoranta tym pojawia się więcej głosów z zewnątrz czy aby 

na pewno chcemy osobny akademik. Dzięki staraniom poprzedników projekt jest wpisany w 

program strategii UJ. Podpisano dwa porozumienia z Samorządem Studentów UJ. Michał 

wskazał, iż celem uchwały jest ostateczne rozwianie wątpliwości, że TD UJ chce Domu 

Doktoranta. Michał dodał, że uchwałę opracował Krzysztof Tlałka.  

 

Krzysztof Tlałka stwierdził, że uchwała jest czysto kierunkowa. Pragniemy, aby JM Rektor UJ i 

Samorząd Studentów UJ sprzyjali naszym oczekiwaniom.  

 

Michał Olszowski dodał, że przekazał do wielu jednostek informację, że TD UJ będzie 

konsekwentnie kontynuowało plan utworzenia Dom Doktoranta. Dom Doktoranta byłby 

wyłączony z działalności hotelowej i było by możliwe zamieszkanie doktorantów przez cały rok 

akademicki, nie jak do tej pory tylko od października do czerwca. Doktoranci pracują w 

laboratoriach oraz prowadzą zajęcia przez cały rok akademicki, w tym letnie zajęcia terenowe, 

konsultacje dla studentów oraz zaliczenia i egzaminy poprawkowe. Przeprowadzki w trakcie 

roku akademickiego utrudniają doktorantom wywiązywanie się z obowiązków.  

 

Dominik Hodurek zaproponował skierowanie do Samorządu Studentów UJ prośby, aby także 

wystosowali taka uchwałę.  
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Michał Olszowski stwierdził, że jest podpisane porozumienie i na chwilę obecną nie ma 

potrzeby, aby Samorząd Studentów UJ przygotowywał taką uchwałę. 

 

Krzysztof Tlałka dodał, że porozumienie podpisał ówczesny przewodniczący SS UJ Dawid 

Kolęda, a Patrycja Piłat była obecna przy podpisywaniu.  

 

Michał Olszowski chciałby, aby z puli środków Funduszu Pomocy Materialnej sfinansować 

utworzenie Domu Doktoranta.  

 

Dominik Hodurek stwierdził, że decyzja będzie należała do JM Rektora UJ.  

 

19:42 – wychodzi Natalia Czyżowska.  

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad przyjęciem uchwały o treści: 

 

„Uchwała Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego  

z dnia 14 czerwca 2016 roku w sprawie: utworzenia Domu Doktoranta 

 

W celu potwierdzenia i utrwalenia dotychczasowej polityki Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego, na podstawie art. 47 ust. 3 Regulaminu Towarzystwa 

Doktorantów uchwala się co następuje: 

§ 1 

 

Towarzystwo Doktorantów podtrzymuje swoją dotychczasowe stanowisko w sprawie 

utworzenia domu studenckiego przeznaczonego dla doktorantów (Domu Doktoranta) w domu 

studenckim “Bydgoska B”. 

§ 2 

 

Towarzystwo Doktorantów deklaruje wolę realizacji koncepcji Domu Doktoranta zgodnie z 

zapisami „Porozumienia Samorządu Studentów Uniwersytetu Jagiellońskiego i Towarzystwa 

Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego, zawartego w Krakowie dnia 28 stycznia 2015 r. 

pomiędzy Przewodniczącym Samorządu Studentów Uniwersytetu Jagiellońskiego i Prezesem 

Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego w sprawie: określenia założeń i 

kierunków rozdziału miejsc w Domach Studenckich Uniwersytetu Jagiellońskiego pomiędzy 
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studentów i doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego oraz możliwości utworzenia Domu 

Doktoranta” oraz wcześniejszymi ustaleniami. 

 

Towarzystwo Doktorantów deklaruje wolę współpracy w kwestii realizacji koncepcji Domu 

Doktoranta z Radą i Zarządem Fundacji Studentów i Absolwentów Uniwersytetu 

Jagiellońskiego „Bratniak” , jak również z Samorządem Studentów Uniwersytetu 

Jagiellońskiego. 

§ 3 

 

Towarzystwo Doktorantów zwraca się do Jego Magnificencji prof. dr. hab. Wojciecha Nowaka, 

Rektora Uniwersytetu Jagiellońskiego, z prośbą o pomoc w jak najszybszej realizacji koncepcji 

Domu Doktoranta. 

§ 4 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia.” 

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  

 

19:45 – wchodzi Natalia Czyżowska.  

 

Michał Olszowski zapowiedział przygotowanie pisma przewodniego oraz poinformował, że 

skierował prośbę do Marka Kosowskiego o wyciągi rozmów dotyczących Domu Doktoranta.  

 

Michał Olszowski podziękował Dominikowi Hodurkowi za udział w posiedzeniu Rady TD UJ. 

 

19:46 – wychodzi Dominik Hodurek.  

 

Punkt 3 

Zatwierdzenie rekomendacji podziału środków w 3 edycji Konkursu DDD (ref. Rafał 

Damaziak) 

 

Rafał Damaziak poinformował, iż w dniu 11 czerwca br. Zespół ds. Konkursu na 

Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ dokonał rozpatrzenia wniosków złożonych w 

edycji 3_2016. Doktoranci mieli 24 dni na zarejestrowanie i złożenie wniosków. Wpłynęło 

łącznie 180 wniosków. Rafał zaznaczył, że ze względu na awarię serwerów UJ i brak 
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możliwości dostępu doktorantów do strony TD UJ w ostatnich trzech dniach naboru wniosków 

odstąpił od egzekwowania wymogu rejestracji elektronicznej wniosków. Rafał dodał, że ponad 

130 wniosków zostało zarejestrowanych przed awarią, więc skala problemu nie jest zbyt 

wysoka. Podczas awarii mailowo były wysyłane zainteresowanym doktorantom formularze 

wniosków wraz z Regulaminem Konkursu. Rafał zaznaczył, że Biuro TD UJ było w posiadaniu 

ogólnouczelnianego formularza wniosku wyjazdowego Działu Współpracy Międzynarodowej, 

stąd doktoranci UJ Collegium Medicum oraz Wydziału Fizyki, Astronomii i Informatyki 

Stosowanej UJ, jednostek, które posiadają odmienne formularze wniosków wyjazdowych, 

składali formularze ogólnouczelniane, jednak zostali zobowiązani do dostarczenia wniosków 

właściwych dla swoich jednostek. Rafał poprosił o akceptację przez Radę TD UJ podjętych 

przez jego decyzji ze względu na zaistniałą okoliczność z awaria serwerów UJ.  

 

Rafał Damaziak przedstawił rozdysponowanie środków: 

Wyjazdy krajowe 

Wyjazdy zagraniczne 

Organizacja konferencji   

Publikacje (monografie i prace zbiorowe) 

19 678 zł 

37 687 zł 

3 400 zł 

45 776 zł 

Suma 106 541 zł 

 

Rafał poinformował, iż zostało odrzuconych 13 wniosków z poniższych powodów: 

a) dla wyjazdów krajowych i zagranicznych: 

- brak komunikatu o wydarzeniu (§ 5, ust. 3, p. a Regulaminu Konkursu); 

- całość projektu finansowana z innych źródeł  (§ 5, ust. 3, p. c); 

- brak wniosku wyjazdowego (§ 5, ust. 3, p. c); 

- termin wydarzenia nie pokrywa się z bieżącą edycją (§ 1, ust. 2). 

b) tłumaczenia i korekty językowe: 

- przedłożone oferty są nieporównywalne, brak informacji o liczbie stron i pozostałych parametrach (§ 8, 

ust. 2, p. a); 

c) wydanie publikacji (monografie i prace zbiorowe): 

- brak recenzji wydawniczej (§ 7, ust. 1, p. d); 

- objętość publikacji poniżej 6 arkuszy wydawniczych (§ 7, ust. 1, p. g); 

- poprzednia publikacja nie została rozliczona z winy wnioskodawcy (§ 12, ust.1). 

 

Rafał rekomenduje wydanie kwoty 106 541 zł, gdyż jest jeszcze pula nierozliczonych 

dofinansowań w wysokości ok. 12 000zł z edycji 1_2016 i 2_2016, a także Rafał spodziewa się 

nierozliczonych środków z edycji 3_2016, stąd będzie możliwe sfinansowanie czwartej edycji, w 

której doktoranci składają i tak mało wniosków.  
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Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad przyjęciem podziału środków w edycji 

3_2016.  

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  

 

20:16 – wchodzi Konrad Kulikowski 

 

Punkt 5 

Powołanie Zespołu ds. Badania Opinii i Postaw Doktorantów oraz Przewodniczącego  

(ref. Rafał Damaziak) 

 

Rafał Damaziak złożył wniosek o powołanie Zespołu ds. Badania Opinii i Postaw Doktorantów 

oraz o powołanie przewodniczącego Zespołu. Rafał odniósł się do swoich wcześniejszych 

zapowiedzi o utworzeniu takiego Zespołu. Do celów Zespołu należałoby przeprowadzenie akcji 

ankietowej wśród doktorantów, m in. dotyczącej zadowolenia ze studiów, zaplecza socjalnego, 

oceny administracji, oceny działalności TD UJ, opracowanie raportu na podstawie zebranych 

danych i jego upublicznienie, inne ewentualne akcje ankietowe, itp. Rafał zaznaczył, że wyłonił 

się siedmio osobowy skład, który chciałby działać w tym zakresie i ma juz ustalone spotkanie 

robocze na 15 czerwca br. Poniższe osoby w dalszym ciągu są zainteresowane inicjatywami 

Zespołu ds. Innowacyjności w Badaniach. 

 

Proponowany skład Zespołu:  

- Konrad Kulikowski; 

- Paulina Mielnik; 

- Aleksandra Samonek; 

- Tatiana Tuz; 

- Agnieszka Chmielowiec; 

- Anna Kańtoch; 

- Rafał Damaziak. 

 

Rafał rekomenduje Konrada Kulikowskiego na przewodniczącego Zespołu, gdyż Konrad ma 

interesujące pomysły na prace Zespołu i przekazał mu głos. 
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Michał Olszowski poprosił Konrada o powiedzeniu kilku słów o sobie i przedstawienie swoich 

pomysłów.  

 

Konrad Kulikowski jest doktorantem psychologii i zajmuję się tą dyscypliną zawodowo i 

naukowo. Posiada kilkuletnie doświadczenie. Konrad chciałby, aby Zespół zajął się m.in. 

badaniem poziomu wypalenia doktorantów studiami, badaniem związku zaangażowania w studia 

z osiągnięciami naukowymi, analizą czynników, które wiążą się z zaangażowaniem pozytywnie 

(np. zasoby studiów na UJ) i negatywnie (np. wymagania, jakie stawiają studia na UJ). Konrad 

zaznaczył, że jest realna możliwość opublikowania wyników w recenzowanym czasopiśmie 

naukowym. Konrad zwrócił uwagę, iż ostatnie raporty z badania opinii doktorantów z lat 2009-

2011 są mało użyteczne oraz trudno dostępne. Konrad zwrócił uwagę na ewentualne koszty 

badania i publikacji oraz dostrzega problem we frekwencji doktorantów chcących wypełnić 

ankietę. Konrad planuje przeprowadzić akcję kilku etapowo.  

 

Michał Walczak stwierdził, że pomysł mu się podoba oraz zaangażowanie, jednak chciałby 

wiedzieć, jaki jest długofalowy cel i czy jest sens powoływania nowego Zespołu, gdyż jest już 

dużo Zespołów w TD UJ i także w obrębie samej Komisji Nauki i Badań.  

 

Michał Olszowski odpowiedział, że kiedyś był podobny Zespół, który sondował sprawy 

doktorantów pod przewodnictwem Tomasza Pugacewicza, a raport z przeprowadzonej akcji był 

wykorzystywany przy dyskusjach z władzami uczelni. Michał Olszowski dodał, że publikowanie 

wyników w formie recenzowanej publikacji podniosłoby użyteczność przeprowadzonych badań 

oraz przyczyniłoby się do propagowania TD UJ. Taki raport pomaga środowisku 

doktoranckiemu. Poza tym Michał uważa, że skład Zespołu stanowią ciekawi ludzie, chcący 

działać i należy im to umożliwi ć.  

 

Michał Walczak popiera pomysł funkcjonowania Zespołu, ale aby był on długofalowy. 

 

Rafał Damaziak stwierdził, że wiele inicjatyw podejmowanych przez TD UJ jest długofalowych, 

a wszystko zależy od zaangażowania doktorantów. Rafał odniósł się także do zeszłorocznych 

negocjacji budżetu z Kwesturą UJ, gdzie był wykorzystywany raport Krajowej Reprezentacji 

Doktorantów, a dobrze by było wykorzystywać własny raport bazujący na opiniach doktorantów 

UJ.  

 

Krzysztof Tlałka poprosił o podanie kosztów, o których wspominał Konrad.  
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Konrad Kulikowski odpowiedział, że koszty byłyby niskie. Członkowie Zespołu pracowaliby 

bez wynagrodzenia, a realnymi kosztami byłoby wydanie publikacji lub koszty konsultacji ze 

statystykiem (ok. 50zł za godzinę). Konrad planuje przeprowadzanie badań w każdym roku 

akademickim, aby można było monitorować zmienne, porównywać je, tworzyć zestawienia i 

badać m.in. satysfakcję i zaangażowanie doktorantów wraz z upływem lat studiów.  

 

Damian Marchewka zaproponował, aby akcje ankietowe skorelować z naborami wniosków w 

Konkursie na Dofinansowanie Działalności Doktorantów.  

 

Paweł Sendyka zapytał czy uzyskanie dofinansowania w Konkursie byłoby uzależnione od 

wypełnienia ankiety.  

 

Rafał Damaziak odpowiedział, że nie.  

 

20:32 – wychodzi Krzysztof Tlałka.  

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad powołaniem Zespołu ds. Badania Opinii i 

Postaw Doktorantów oraz nad powołaniem Konrada Kulikowskiego na Przewodniczącego 

Zespołu.  

 

Komisja Skrutacyjna (= Komisja Rewizyjna) podała wyniki głosowania: 

 

- Konrad Kulikowski: 10 głosów na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 

- Paulina Mielnik: 10 głosów na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 

- Aleksandra Samonek: 10 głosów na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 

- Tatiana Tuz: 10 głosów na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 

- Agnieszka Chmielowiec: 10 głosów na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 

- Anna Kańtoch: 10 głosów na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 

- Rafał Damaziak : 10 głosów na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się. 

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  

 

Michał Olszowski podziękował Konradowi za udział w posiedzeniu Rady TD UJ i zarządził 

przerwę do 20:45.  
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20:37 – wychodzi Konrad Kulikowski.  

 

Punkt 6 

Wybór przedstawiciela do Rady IPIP - kandydatka Anna Nawalana (ref. Magdalena 

Olbert) 

 

20:45 – wchodzi Anna Nawalana.  

 

Magdalena Olbert podjęła się znalezienia kandydatów na przedstawicieli doktorantów w Radzie 

Instytutu Pielęgniarstwa i Położnictwa UJ Collegium Medicum oraz przeprowadzenia wyborów 

do Rady tegoż Instytutu. Magdalena przypomniała Radnym, że do obsadzenia są dwa wakaty.  

 

Michał Olszowski poinformował, iż Instytut Pielęgniarstwa i Położnictwa UJ Collegium 

Medicum zwrócił się do nas o wyznaczenie dwóch przedstawicieli do Rady Instytutu. Michał 

dodał, że do pozostałych jednostek Collegium Medicum także musimy wybrać przedstawicieli. 

Problemem może być Wydział Lekarski, który w swojej strukturze posiada katedry i kliniki, a 

nie instytuty.  

 

Michał Olszowski poprosił Annę Nawalanę o powiedzenie kilku słów o sobie.  

 

Anna Nawalana jest doktorantką 3-go roku studiów pielęgniarskich, zajmuje się zdolnościami 

opiekuńczym, m.in. kwestiami opieki i pracy z osobami z zespołem Downa. Anna pracuje w 

prywatnym laboratorium medycznym, gdzie wykonuje standardowe badania kliniczne. Poza 

studiami doktoranckimi i pracą zawodową lubi malować i gotować.  

 

Magdalena Król zapytała czy Anna wie, z czym wiąże się funkcja przedstawiciela doktorantów.  

 

Anna Nawalana odpowiedziała, że nie do końca. Wie natomiast, że będzie brała udział w 

posiedzeniach Rady Instytutu.  

 

Krzysztof Tlałka zaznaczył, że kadencja trwa 2 lata i jej funkcja będzie się wiązała m.in. z 

reprezentowaniem doktorantów na uczelni.  
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Michał Olszowski dodał, że Anna będzie działała w imieniu doktorantów, może być także 

powoływana do komisji stypendialnych i innych gremiów w swojej jednostce, gdzie winna być 

obecność przedstawiciela doktorantów. Władze instytutu mogą się także zwracać do 

przedstawiciela doktorantów z prośbą o rekomendacje, opinie, itp. Na koniec swojej kadencji 

Anna będzie musiała zebrać 5 podpisów pod wnioskiem o rozpisanie wyborów i je 

zorganizować.  

 

Natalia Czyżowska zadeklarowała swoje wsparcie dla Anny, jako Wiceprezes TD UJ ds. UJ 

Collegium Medicum oraz zaznaczyła, że przedstawiciele w Radzie Wydziału także będą służyć 

wsparciem.  

 

Krzysztof Tlałka dodał, że Anna będzie musiała być obecna na imprezach organizowanych przez 

jej jednostkę i brać udział w różnych posiedzeniach, reprezentować doktorantów ze zgłaszanymi 

problemami przed władzami, przygotowywać pisma, interweniować np. w sytuacjach otwarcia 

przewodu lub problemów z dotacją.  

 

20:50 – wychodzi Anna Nawalana.  

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad powołaniem Anny Nawalany na 

przedstawicielkę w Radzie Instytutu Pielęgniarstwa i Położnictwa UJ Collegium Medicum.  

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  

 

Punkt 4 

Stan aktualizacji spisu przedstawicieli w Radach Instytutów i Wydziałów UJ (ref. Rafał 

Damaziak) 

 

Rafał Damaziak przedstawił stan aktualizacji spisu przedstawicieli w Radach Instytutów i 

Wydziałów oraz poprosił osoby odpowiedzialne za wybory w poszczególnych jednostkach o 

wypowiedź.  

Magdalena Olbert  

Instytut Pielęgniarstwa i Położnictwa – 1 mandat do obsadzenia. 
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Magdalena poinformowała, że jest ona w kontakcie z drugą kandydatką na przedstawicielkę 

doktorantów, jednak jest ona spoza Krakowa i nie mogła przybyć na dzisiejsze posiedzenie Rady 

TD UJ.  

 

Marta Antosz 

I. Europeistyki – zakończone.  

 

Dominika Ciaranek  

I. Nauk o Środowisku – zakończone; 

Wydział Biologii i Nauk o Ziemi – zakończone; 

I. Geografii i Gospodarki Przestrzennej – termin wyborów wyznaczony na 16-go czerwca br.  

Rafał Damaziak  

I. Kultury – zakończone; 

I. Rosji i Europy Wschodniej – zakończone; 

W. Biochemii, Biofizyki i Biotechnologii – zakończone; 

W. Fizyki, Astronomii i Informatyki Stosowanej – zakończone; 

W. Polonistyki – zakończone; 

I. Obserwatorium Astronomiczne – niezrealizowane; 

I. Pedagogiki – zakończone; 

I. Filologii Germańskiej – zakończone; 

I. Muzykologii – zakończone; 

I. Historii Sztuki – zakończone; 

I. F. Słowiańskiej – zakończone. 

 

Rafał Damaziak zgłosił, że nie mogą do skutku dojść wybory przedstawiciela doktorantów w 

Instytucie-Obserwatorium Astronomicznym UJ, gdyż jest w nim niewielu doktorantów, którzy 

przebywają od dłuższego czasu w różnych jednostkach naukowo badawczych i szkołach 

wyższych w kraju i zagranicą.  

 

Krzysztof Tlałka 

I. Instytut Dziennikarstwa i Komunikacji Społecznej – zakończone. 

 

Paweł Sendyka 

I. Fizyki– 3 mandaty obsadzone, 4 do obsadzenia; 
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I. Filozofii – zakończone; 

I. Archeologii– w trakcie realizowania; 

W. Chemii – termin wyborów wyznaczony na 14 czerwca br.; 

I. Sztuk Audiowizualnych – zakończone; 

I. Informacji Naukowej i Bibliotekoznawstwa – zakończone; 

I. Instytut Ekonomii i Zarządzania – niezrealizowane; 

I. Instytut Psychologii Stosowanej – niezrealizowane; 

I. Filologii Romańskiej – niezrealizowane; 

I. F. Wschodniosłowiańskiej – niezrealizowane; 

I. F. Językoznawstwa – niezrealizowane; 

I. Orientalistyki – niezrealizowane. 

 

Paweł Sendyka poinformował, że kontaktował się telefonicznie ze wszystkimi jednostkami i 

prosił o dane kontaktowe do doktorantów. Od Instytutu Orientalistyki otrzymał informacje, że 

nie ma potrzeby powoływania przedstawiciela. Paweł nie wie, co dalej może zrobić, aby 

doprowadzić wybory do skutku.  

 

Rafał Damaziak dodał, że Paweł Sendyka spotkał się w Biurze TD UJ z obecnymi 

przedstawicielami doktorantów w Radzie Wydziału Chemii UJ.  

 

Michał Olszowski poprosił Michała Walczaka i Pawła Sendykę, aby możliwie szybko się tym 

zajęli, gdyż już niedługo rozpocznie się okres wakacyjny i może się nie udać znaleźć chętnych i 

zorganizować wyborów.  

 

Magdalena Król zaznaczyła, że jest z Wydziału Filologicznego UJ i postara się znaleźć kontakty 

do doktorantów z instytutów z nieobsadzonymi mandatami.  

 

Michał Walczak zadeklarował pomoc i ewentualne przeprowadzenie wyborów.  

 

Paweł Sendyka powiedział, że miał przekazać sprawę mailowo przed swoim wyjazdem na 

praktyki ze studentami. Paweł stwierdził także, że będzie odpowiedzialny za doprowadzenie 

wyborów do końca.  
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Michał Olszowski pochwalił osoby odpowiedzialne za organizowanie wyborów przedstawicieli 

doktorantów w Radach Wydziałów i Instytutów. Zaznaczył, że długo nie było tak dobrego stanu 

aktualizacji spisu przedstawicieli jak w obecnej kadencji.  

 

Punkt 8 

Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady (ref. Rafał Damaziak) 

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad przyjęciem protokołów z posiedzeń Rady TD 

UJ z dnia 21 kwietnia br. oraz 17 maja br.  

 

Rada TD UJ przyjęła protokół z 21 kwietnia br. przy 8 głosach za, 2 wstrzymujących się, 0 

przeciwnych oraz przyjęła protokół z 17 maja br. jednomyślnie.  

 

Punkt 9 

Negocjacje dot. karnetów sportowych dla TD UJ (ref. Michał Walczak) 

 

Michał Walczak poinformował Radnych, że razem z Damianem Marchewką spotkał się z 

przedstawicielem handlowym z OK Systems. Michał zaznaczył, że jesteśmy nieopłacalni dla tej 

firmy, gdyż obecnie zarejestrowanych jest ok. 40 doktorantów. Decyzje musimy podjąć do 

końca sierpnia.  

 

Damian Marchewka dodał, że z usług Benefit Systems korzystało więcej doktorantów.  

 

Krzysztof Tlałka wskazał, że cena oferowana przez OK Systems jest niekorzystna i ogranicza się 

do dwóch wejść w tygodniu. 

 

Michał walczak dodał, że obecnie ceny to 89zł i 105zł, które OK Systems chce podnieść.  

 

Natalia Czyżowska przewiduje spadek w liczbie chętnych.  

 

Damian Marchewka spodziewa się zmiany oferty i zakresu usług.  

 

Michał Walczak zaproponował nawiązanie kontaktu z Benefit Systems i ewentualne 

przywrócenie współpracy.  
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Damian Marchewka rekomenduje włączenie w korzystanie z usług inne uczelnie. 

 

Natalia Czyżowska przypomniała, że Porozumienie Doktorantów Uczelni Krakowskich 

podejmowało już starania w sprawie karnetów sportowych, jednak się one nie powiodły.  

 

Michał Olszowski zwrócił uwagę na problemy prawne. Michał wskazał, że trudno jest 

cokolwiek wynegocjować skutecznie i w krótkim okresie czasu, jeżeli jest wiele podmiotów, 

których interesy trzeba pogodzić.  

 

Damian Marchewka dodał, że nie mamy możliwości prowadzenia zbiórek pieniędzy 

 

Krzysztof Tlałka zaproponował wejście w współpracę z Samorządem Studentów UJ.  

 

Damian Marchewka dodał, że OK Systems nie chcą studentów.  

 

Michał Olszowski doprecyzował wypowiedź Damiana, że studenci mają dużo wolnego czasu i 

zbyt często korzystają z usług sportowych.  

 

Michał Olszowski proponuje wysokość karnetu po naszej cenie.  

 

Michał Walczak zadeklarował, że będzie negocjować cenę.  

 

Michał Olszowski radzi prowadzenie negocjacji bezpośrednio z kierownictwem, gdyż jest 

większa skuteczność w negocjacjach oraz możliwość uzyskania korzystniejszych warunków niż 

z przedstawicielem handlowym.  

 

Punkt 10 

Wniosek o wydzielenie Zespołu ds. Kultury i Zespołu ds. Promocji w ramach Komisji 

Kultury i Promocji TD UJ (ref. Marta Hoffmann) 

 

Michał Olszowski zwrócił uwagę na konieczność lepszej promocji inicjatyw TD UJ. Michał 

odniósł się także do zaproszenia wystosowanego do dziekanów na Salon Gigantów, którzy 

otrzymali drogą mailową informację z inną godziną niż ta, pod którą Salon się odbył.  

 

Magdalena Król dodała, że w ogłoszeniu była także podana inna sala.  
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Marta Hoffmann stwierdziła, iż nie pracuje w marketingu i nie zna się na promocji oraz 

przypadło na nią zbyt wiele obowiązków. Marta uważa, że wydzielenie Zespołu ds. Promocji i 

Zespołu ds. Kultury pozwoli na lepszą dystrybucję zadań. Zespół ds. Promocji miałby się 

zajmować social media, przygotowywać projekty graficzne, materiały promocyjne i ich 

zamawianie. Zespoły posiadałyby ściśle określony zestaw zadań. W skład nowego Zespołu 

wchodziliby obecni członkowie Komisji Promocji i Kultury oraz osoby z naboru.  

 

Michał Olszowski proponuje powołanie Zespołu ds. Kultury z przewodniczącą Marta Hoffmann 

oraz Zespół ds. Promocji, który zajmowałby się ogłoszeniami na Facebooku, planowaniem 

wydarzeń, rozwieszaniem plakatów i ulotek. Michał proponuje także powołanie Rzecznika 

Prasowego TD UJ oraz Zastępcę Rzecznika Prasowego TD UJ. Michał zaznaczył, że kiedyś 

istniała taka instytucja i dobrze funkcjonowała.  

 

Magdalena Król przypomniała, że pełniła tą funkcję. Zorganizowała wtedy wywiad w radio z 

Krzysztofem Tlałką, a także ukazał się artykuł w prasie.  

 

Michał Olszowski poprosił Martę Hoffmann, aby przygotowała ogłoszenie o naborze do Zespołu 

ds. Promocji oraz  konkursie na Rzecznika Prasowego TD UJ.  

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad powołaniem Zespołu ds. Promocji oraz 

powołaniem funkcji Rzecznika Prasowego TD UJ i jego zastępcy.  

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  

 

Punkt 11 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 

a) Śniadania doktoranckie 

 

Katarzyna Konik poinformowała, iż Beer House wycofał się z udostępniania sali na Śniadania 

doktoranckie, gdyż lokal będzie otwarty dla gości od godziny 11:00, a spotkania odbywały się o 

9:00. Katarzyna proponuje inne lokale, jednak zaproponowana cena jest znacznie wyższa niż 

oferował Beer House. Koszt śniadania w Beer House wynosił 8zł brutto, natomiast np. w 

Smakołykach wynosi on od 16 do 25 zł brutto. Smakołyki oferują szwedzki stół.  
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Michał Olszowski stwierdził, że przy takich cenach Śniadanie doktoranckie odbywałoby się przy 

samofinansowaniu przez doktorantów.  

 

Magdalena Król zaznaczyła, że Śniadania opłacone przez TD UJ bardziej przyciągają do udziału 

w nim.  

 

Katarzyna Konik dodała, że w przypadku skorzystania z oferty Smakołyków konieczne jest 

wcześniejsze zgłaszanie konkretnej liczby uczestników, a jest ona jednak nieprzewidywalna. 

Katarzyna proponuje zrezygnowanie z organizowania Śniadania w czerwcu, dopóki nie zostanie 

znaleziony lokal z odpowiednią salą oraz ceną.  

 

Krzysztof Tlałka proponuje skontaktowanie się Convivium w Collegium Novum UJ i 

skorzystanie z sali profesorskiej.  

  

b) rezygnacje z mandatu członków Rady TD UJ 

 

Krzysztof Tlałka złożył rezygnację z mandatu członka Rady TD UJ, gdyż ze względów 

zawodowych wyprowadza się z Krakowa. Krzysztof dodał, że konieczne jest zorganizowanie 

Walnego Zgromadzenia Doktorantów i przypomniał sprawy, inicjatywy, którymi się zajmował. 

Krzysztof wraz z Katarzyną Konik oraz Rafałem Damaziakiem zajmował się prowadzeniem 

fanpage’u TD UJ na Facebooku. Krzysztof zajmował się także organizacją wyjazdów 

integracyjnych i zaznaczył, że nie będzie mógł brać udział przy organizacji wyjazdu jesiennego.  

 

Michał Olszowski poinformował, że Piotr Kołpak, dawny działacz w strukturach TD UJ i 

doktorant na Wydziale Historycznym UJ, podjął się tego zadania.  

 

Krzysztof zaznaczył, że wielokrotnie zakładał środki finansowe na poczet kosztów wyjazdów w 

wysokości kilku tysięcy złotych, co może stanowić wyzwanie dla nowej osoby, która przejmie 

organizację wyjazdów. Krzysztof koordynował także Mikołajkowy Turniej Piłki Nożnej i 

cykliczne zajęcia sportowe dla doktorantów  z piłki nożnej i siatkówki. Krzysztof polecił 

skontaktowanie się z Kamilem Mamakiem, który także brał udział przy organizacji zajęć 

sportowych. Krzysztof dodał, że konieczne będzie znalezienie na jego miejsce przedstawiciela 

doktorantów w Radzie Kampusu 600-lecia Odnowienia UJ.  
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Anna Duda także złożyła rezygnację z mandatu członka Rady TD UJ. Anna zaznaczyła, że nie 

odnajduje się w działalności samorządowej. Wskazała, że niewiele zrobiła w swojej 

dotychczasowej działalności w Komisji Promocji i Kultury, i pragnie być uczciwa wobec Rady 

TD UJ, stąd nie chce zajmować mandatu Radnego.  

 

Michał Olszowski przyjął obie rezygnacje i podziękował obu Radnym za dotychczasową 

działalność. Michał zaproponował 28 czerwca br. 18:30 na Walne Zgromadzenie Doktorantów w 

Auditorium Maximum. Michał poprosił Rafał Damaziaka o zarezerwowanie sali i przygotowanie 

ogłoszenia oraz rozesłanie go poprzez Facebook-a, ogłoszenie na stronie www oraz poprzez 

Pegaza.  

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad terminem Walnego Zgromadzenia 

Doktorantów.  

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  

 

Punkt 12 

Zamknięcie posiedzenia 

 

21:58 – Michał Olszowski zamknął posiedzenie Rady TD UJ.  

 

Protokołował 

 

Rafał Damaziak 


